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Dr. S z i l á g y i  Tibor :
A Környezetvéde lmi  B i z o t t s á g  a h e l y s z í n e n  m e g v i z s g á l t a  
működésüket .  Hegkértük a V íz -  és Csatornamű V á l l a l a t  
vé l eményé t  i s ,  s úgy f o g l a l t u n k  á l l á s t ,  6 nem s z a v a z a t t a l ,  1 
t a r t ó z k o d á s  m e l l e t t ,  hogy nem t ámo ga t juk  a Kft 
t e v é k e n y s é g é t .

T r  á n s z k v  L á sz ló :  \
A V á ro s r en d ez és i  és  Kommunális B i z o t t s á g  7 i gen  s z a v a z a t t a l  
j a v a s o l j a  e l u t a s í t a n i  a Kft k é r é s é t .

D o m o k o s  I s t v á n :
A Be ru ház ás i  B i z o t t s á g  8 i gen  s z a v a z a t t a l  nem j a v a s o l j a  
t ámoga tn i  a C a r -k e r  '92 Kft t evé ke nys ég én ek  g y a k o r l á s á t  a 
BaKonv V.eiai Kit v o l t  b a n t a p u s z t a i  t e l e p h e l y e n .

L e s z k o v s z k i  Tibor :
Kinek van k é r d é s e ,  é s z r e v é t e l e ?

M o l n á r  L á s z l ó :
Sze r in t em i s  e l  k e l l  u t a s í t a n i  e z t  a kezdeményezés t ,  mert  új  
"Bakony M e t á l " - t  nem sz e r e tn é n k  l á t n i  a v á ro s  környékén.

Dr. S z i l á g y i  Tibor :
Szeretném a Képviselő-testület figyelmét felhívni arra, hogy 
ha nem engedélyezzük működésüket, a probléma akkor is 
fennáll, mivel a Bakony Metál hulladékra pályázatot 
hirdettünk. Ebből ők kiveszik a részüket.

D o m o k o s  István:-----------------------------------------------------------------------------------------------------------  ^

Sajnos az anyag 2. oldala alapján még most is arra inspirál 
bennünket a hatóság, hogy engedélyezzük működésüket. 
Feltételekkel lehetne velük megállapodást kötnünk.
Emiatt a felügyelőségnél reklamálni kell.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Aki a Car-ker tevékenységének gyakorlásához ne járul hozzá, 
kérem szavazzon:

A Képviselő-testület 16 igen szavazattal a következő 
határozatot hozta:

70/1995.(111.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Képviselő-testülete. a Car-ker '92 
Ügynöki, Kereskedelmi - és Szolgáltató Kft 
(Székesfehérvár, Seregélyesi u.22.) részére 
Várpalota ivóvízbázisa védelmeként - a fémhulladék 
és melléktermék -nagykereskedelmi tevékenység 
folytatásához nem járul hozzá a felszámolás alatt 
álló Bakony Metál Kft bántapusztai telephelyén.
Határidő: 1995. április 30.
Felelős: határozat megküldéséért: Leszkovszki Tibor



"fő

p o l g á r m e s t e r

12/11.) Határidő-módosítás kérése a temető fenntartási 
feladatokról készítendő beszámolóhoz_________________ (53)

T r  á n s z k v  Lá sz ló :
\

A V á ro s r en d ez és i  és  Kommunális B i z o t t s á g  a h a t á r i d ő 
m ó d o s í t á s t  7 i gen  s z a v a z a t t a l  e l f o g a d á s r a  j a v a s o l j a .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Aki e z z e l  e g y s é é r t ,  kérem szavazzon:

Képvisalc-tastüiéz 2 6 igen szavazattal a következő 
határozatot ::czca:

7 1/19 9 5.(111.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

Vá rpa lo t a  Város Önkormányzat i  K é p v i s e l ő - t e s t ü l e t e  "A 
t e m e t ő f e n n t a r t á s  f e l a d a t a i n a k  e l l á t á s a "  című 
e l ő t e r j e s z t é s  t á r g y a l á s á t  -  az e l ő k é s z í t ő  k é r e l m ér e  

az 1995. á p r i l i s i  K é p v i s e l ő - t e s t ü l e t i  ü l é s r e  
h a l a s z t j a .

Határidő: határozat megküldésére: azonnal
Felelős: határozat megküldéséért: Leszkovszki Tibor

polgármester

12/12.) Kisebbségi képviselők részvétele a bizottságok 
munkájában

F a 1 u s s y Sándor:
A kisebbségek kérését akceptálva az Egészségügyi, Szociális 
és Lakásügyi Bizottság és az Oktatási- Kulturális és Sport 
Bizottság tagjainak létszámát megemeljük, hogy egy főt külső 
tagként delegálni tudjanak.
Az egyeztetést lefolytattuk.
Az Oktatási- Kulturális és Sport Bizottságba Tóth István 
képviselőt , míg az Egészségügyi, Szociális és Lakásügyi 
Bizottságba Deák Istvánné képviselőt javasoljuk 
megválasztani. •
Kérem, hogy ebben támogassanak, s ezután a kisebbség 
képviselője is tegye meg javaslatát.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Aki egyetért azzal, hogy az Oktatási- Kulturális és Sport 
Bizottságba Tóth István képviselőt válasszuk, kérem 
szavazzon:

A Képviselő-testület 15 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:
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72/1995.(111.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete az 
Oktatási- Kulturális és Sport Bizottságába T ó t h  
István
képviselőt megválasztja.
Határidő: 1995. április 20.
Felelős: A határozat megküldéséért:

Leszkovszki Tibor 
polgármester

Aki egyetért azzal, hogy az Egészségügyi, Szociális és 
Lakásügyi Bizottság tagjának Deák Istvánná képviselőnőt 
válasszuk, kérem szavazzon:

A Képviselő-testület 15 igen szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

73/1995.(111.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete az 
Egészségügyi, Szociális és Lakásügyi Bizottság 
tagjának D e á k  Istvánná képviselőnőt
megválasztj a.

Határidő: 1995. április 20.
Felelős: határozat megküldéséért: Leszkovszki Tibor

polgármester

O r s ó s  Imre:
A Cigány Kisebbségi Önkormányzat az Oktatási- Kulturális és 
Sport Bizottságba Fischer Lajos kisebbségi képviselőt , az 
Egészségügyi, Szociális és Lakásügyi Bizottságba Orsós Imre 
kisebbségi képviselőt, míg a Pénzügyi Ellenőrző, 
Vagyongazdálkodási és Ellátás-szervezési Bizottságba 
N y á r i  Jolán kisebbségi képviselőt javasolja
megválasztani.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérem, hogy aki az elhangzott javaslatokkal egyetért, 
szavazzon:

A Képviselő-testület 16 igen szavazattal a következő 
határozatot hozta:

74/1995,(111.30.) számú Képviselő-testületi határozat:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete az 
Oktatási- Kulturális és Sport Bizottságba Fischer 
Lajos Cigány Kisebbségi Önkormányzati képviselőt, az 
Egészségügyi, Szociális és Lakásügyi Bizottságba 
Orsós Imre Cigány Kisebbségi Önkormányzati 
képviselőt, míg a Pénzügyi Ellenőrző,
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Vagyongazdálkodási és Ellátásszervezési Bizottságba 
Nyári Jolán Cigány Kisebbségi Önkormányzati 
képviselőt nem képviselő tagsági tagjának 
megválasztotta.

Határidő: 1995. április 20.
Felelős: határozat megküldéséért: Leszkovszki Tibor

polgármester
\

B E J E L E N T É S E K

X,J_
L e s z k o v s z k i  Tibor:
Szeretném bejelenteni, hogy április 3-án (hétfőn) 
Ausztriába, Németországba és Belgiumba utazom 10-ig.
Mivel ma az anyagok megtárgyalásával nem végzünk, ezért 
1995. április 3-án (hétfőn) 14.30 órakor Törzsök Károly 
alpolgármester vezetésével folytatódna a testületi ülés.

2̂ JL
F a 1 u s s v Sándor:
Várpalota Város Pétfürdő Városrész Önkormányzata a 400-as 
szálló előtti területtel kapcsolatos anyagban (46) nem 
döntött, ezért javaslom, hogy április 3-án (hétfőn) 13.00 
órakor ismét jöjjön össze a részönkormányzat, hogy ebben 
döntés szülessen.

Dr. S z i l á g y i  Tibor:
A Környezetvédelmi Bizottság a pályázati felhívást 
elkészítette, mely a TV-ben és a Szuper Infoban közzé lesz 
téve.
Az egyik témája az illegális szemétlerakatok felszámolása, a 
másik a város elhanyagolt területein növények elhelyezése. 
Megragadom az alkalmat, hogy a Televízió közvetíti 
ülésünket, s kérem a lakosságot, hogy minél többen 
pályázzanak!

4-1
L e s z k o v s z k i  Tibor:
Falussy Sándor képviselő úr felvetette, hogy engedély nélkül 
történt 10 millió Ft felosztása.
Mi - a testület - felkértük az Oktatási Kulturális és Sport 
Bizottságot, hogy a pénz felosztását végezze el - éppen 
azért, hogy ebben ne a testület döntsön.
Aki egyetért az Oktatási Kulturális és Sport Bizottság által 
a 10 millió Ft felosztásával, kérem szavazzon:
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A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, 1
ellenszavazattal, 2 tartózkodás mellett a következő 
határozatot hozta:

7 5 / 1 9 95 . ( 1 1 1 .3 0 . )  számú K é p v i s e l ő - t e s t ü l e t i  h a t á r o z a t :

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete a 
nem önkormányzati intézmények, társadalmi
szervezetek számára elkülönített 10 millió Ft 
felosztását - az Oktatási- Kulturális és Sport 
Bizottság által - a következők szerint jóváhagyja:

IGYSC 450 ezer Ft
VBSK 9 00 ezer Ft
Péti MTE 900 ezer
DSE UNIó 5 5 0 ezer Ft
Péti DSE (-sakk szakosztály) z> 0 ezer r  i_
Bakony BIKE 100 ezer F t
Marathon SE 100 ezer Ft
természetj árók 30 ezer Ft
tartalék: 60 ezer Ft
Jó Szerencsét Művelődési Központ 3. 350 ezer Ft
Magyar Vegyészeti Múzeum 
Krúdy Gy.Városi Könyvtár

250 ezer Ft
(könyvbeszerzés) 650 ezer Ft

Zeneiskola (hangszervásárlás) 300 ezer Ft
"Esélyegyenlőség Alapítvány" 
Várpalota Közbiztonságáért és

100 ezer Ft
Ifjúságvédelméért Alapítvány 50 ezer Ft

II. Világháborús emlékmű (Inota) 
Gyermek és Ifjúsági Ház és Speci

55 ezer Ft
ális Szakiskola 290 ezer Ft

MOVE ALFA Rehabilitációs Kft 200 ezer Ft
Mozgássérültek Klubja 50 ezer Ft
ONKO Klub 40 ezer Ft
Vesebetegek Klubja 40 ezer Ft
Vakok és Gyengénlátók Klubja 40 ezer Ft
ILCO Klub 40 ezer Ft
Diabetes Klub 40 ezer Ft
Városi Vöröskereszt 10 ezer Ft
Városi Vöröskereszt Klubja 10 ezer Ft
Máltai Szeretetszolgálat (szállítása) 
Különleges Mentőszolgálat

50 ezer Ft
(barlangi mentés)

Wolsfbergi gyerekek nyaraltatása
10 ezer Ft

(1.sz.Általános Iskola) 100 ezer Ft
Bányász Fúvószenekar 10.0 ezer Ft
Fúvószenekari találkozó 100 ezer Ft
Bányász Kórus 150 ezer Ft
Péti Munkás Énekkar 80 ezer Ft
Cserregő Néptőánccsoporfe 100 ezer Ft
Szent László Kórus 20 ezer Ft
Vox Castellana Kamarakórus 20 ezer Ft
Zeneiskola Ifjúsági Zenekara 40 ezer Ft
Palotai Műhely támogatása 
Mészáros Imre kiadványának támo-

40 ezer Ft
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g a t á s a 60 e ze r Ft
Város i  kerámiakörök  (6)

a n y a g v á s á r l á s 30 e ze r Ft
I n o t a i  K e r t b a r á t ko r 20 ez e r Ft
V á r p a l o t a i  K e r tb a r á tk o r 20 ez e r Ft
V á r p a l o t a i  Ny ugd í j a s  Klub 25 e z e r Ft
Bányász Nyugd í j a s  Klub 35 e z e r Ft
I n o t a i  Kohó Nyug d í j a s  Klub 25 ez e r Ft
Erőmű Nyugd í j a s  Klub 25 e z e r Ft
P é t i  N í u g d í j a s  Klub 25 e z e r Ft
P é t i  Nyugd í j a s  A l b i z o t t s á g 25 e z e r Ft
Gábor Áron Ny ug d í j a s  Klub 20 e z e r Ft
Városvédő és  S z é p í t ő  E gy e sü l e t 30 e z e r Ft
H e l y t ö r t é n e t i  kutatómunkákhoz

(év közben f e lm e r ü lő  igényekhez) 50 e ze r T- X-r l.
5 6 - o s Klub 2 5 e z e r p-f-
v á r o s i  TIT rendezvények  támoga tá sa 20 e z e r F t .

’ D 0 5 S Z E S E N :  10.. 000 ez e r Ft .

F e l k é r i  a P o l g á r m e s t e r t , hogy a f e l o s z t á s t  a k ö l t s é g v e t é s i  
r e n d e l e t e n  v e z e s s e  á t .

H a t á r i d ő :  a k ö l t s é g v e t é s i  r e n d e l e t  soron köve tkező  
módos í t á sa

F e l e l ő s :  Leszk ov szk i  Tibor  p o l g á rm e s t e r  

F a 1 u s s v Sándor :
Az SZMSZ szerint az elfogadott költségvetés településrészt 
érintő előirányzatainak megváltoztatásához a városrészi 
önkormányzatok egyetértése szükséges, ezért vetettem fel a 
péti temető-kerítés ügyét a felújítások között.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Elmondtam akkor is, hogy a felújítási feladatok több 
költséggel, de kevesebbel is elvégezhetők. Amik be voltak 
árazva nem 25 millió Ft-ba kerültek, hanem ennek már akkor 
föle volt.
Az elengedhetetlenül fontos feladat elvégzéseit azonban 
ebből kell végrehajtani.
Az érintett intézményvezetők és a Városgazdálkodási Iroda 
megfogalmazza a feladatokat, bekérve az ajánlásokat, s ezek 
felülvizsgálata után - ellenjegyzéssel - köthet a munkákra 
szerződést.
5.) Kiss László a Közhasznú Társaság- ügyvezető igazgatójának 

bemutatkozása

K i s s  László:
Tisztelt Képviselő-testületi
59 éves gépészmérnök vagyok. Életrajzomat a TVK RT Híradó 
újságcikkében - melyet most kiosztottak - részletesen 
ismertetem.
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Több mint 10 éven keresztül vezető világcégekkel voltam 
kapcsolatban.
Nagy örömömre szolgál, hogy a Képviselő-testület előtt most 
bemutatkozhatok.
Ne lepődjön meg senki ígéretünkön - holnap még nem lesz gáz. 
Az elmúlt két hónapot azzal töltöttem el, hogy megpróbáltam 
tanulmányozni annak a pár év előkészítő munkának az anyagát, 
melyek alapján eljutottunk oda, hogy a Japán Kormány által 
támogatott gazdasági együttműködési hitelt sikerült 
megnyerni.
Úgy látom, hogy a projektek bekerülési költségei alapján 
több mint 60 % Várpalotát érinti, ezért ezt a várost 
kiemelten kell kezelni.
A kölcsönegyezmény, ami“ 13S4. november- 25-én írtak alá igen 
hosszadalmas hivatali, kormányzati előkészítés és buktató 
után, 1995. március 23-án életbe lépett. Erről a hivatalos 
értesítést akkor kaptam kézhez, mielőtt ide jöttem. Ez már 
hivatalos. Ettől kezdve kezdődnek meg azok a munkák, melyek 
alapján - nagyon kis eséllyel - ennek az évnek a végén, 
illetve jövő évben megkezdődhetnek a kivitelezési munkák is. 
Irodánk március 1-től működik. A holnapi nap folyamán lesz a 
minisztériumban az aláírása az összes olyan szerződésnek, 
melyek ezt a hitel-összeget racionális útjára terelik.
Az első ebből a Pénzügyminiszter megbízási szerződése a MNB 
felé, hogy a kölcsönnel kapcsolatos pénzügyi
lebonyolításokat végezze.
A második: a Pénzügyminiszter és az érintet önkormányzatok 
képviselői aláírják azt a kölcsönszerződést, melyből az 
egyes önkormányzatokra eső részt megnevesítik.
A harmadik lépés a tényleges pénzügyi lebonyolítás a 
Kereskedelmi Bank Rt és az önkormányzatok között. r
Ezek után pénzügyileg is indulhat a beruházás.
A japán kölcsönszerződés nagyon szigorúan ellenőrizni fogja 
az egész előkészítés, tervezés, megvalósítás, pénzügyi 
felhasználás menetét.
Az indulásnak legutolsó soron két feltétele van: a 
kivitelezővel a szerződés megkötése, illetve a saját rész 
(32 %) rendelkezésre állása.
Végighallgattam az előbbi tárgyalást, s nagyjából ismerem a 
költségvetést. Tudom, hogy nagyon nehéz, de ezt az összeget 
össze kell szedni, mert enélkül nem indulhat egyetlen 
projekt sem.
Az elkövetkező időszak - különösen 1996-97-ben - amikor a 
teljes megvalósítás 80 %-a történik, a kemény kivitelezés 
időszaka lesz.
Mindenkit kellemetlenül érintene, ha a saját erők hiánya 
miatt nem indulhatna a beruházás.
A tervezés időszaka elegendő lesz arra, hogy a megfelelő 
lépéseket megtegyük.
Szeretnék még szólni arról, hogy ez olyan mitel, mely 
egyedülálló Magyarországon. Nem lehet előre lehívni a 
hitelt, csupán egy-egy részszámla után, s akkor is csak a
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hitel 68 %-át. Ez további nehézséget jelent. Valamilyen 
módon meg kell találni a megoldást az önkormányzatoknak a 
közbenső finanszírozás módjára, mely a lehető legkevesebbe 
kerül. ígérem, hogy ezen fogunk dolgozni.

Ez a hitelegyezmény a Magyar és a Japán Kormány között - 
mint már említettem - egyedülálló. Ezt az összeget közel 20 
év múlva kapja vissza Japán Kormánya.
Olyan társaság ez a gazdasági együttműködési alap, hogy ad 
kölcsönt ma Magyarországnak, mely eddig csak a fejlődő 
országoknak adott.
Mint egyedülálló, ilyen vonatkozásában új is. Amikor 
leültünk a bankokkal tárgyalni, először értetlenül néztek 
ránk, hogy ez a rendszer hogyan is működik.
Én kihívásnak tekintem, hogy. ezt minél gyorsabban tudjuk 
rendezni.
Ilyen területen eddig nem dolgoztam, de 32 évig olyan részen 
voltam, ahol a környezetet az iparok szennyezték. 
Környezetbarát vagyok, s meg kell mondanom, hogy ilyen 
szemét eddig még nem volt. Most megadatott, hogy ennek 
ellenkezőjét csináljam.

Megismétlem, hogy amíg erőm, tudásom engedi, minden 
energiámat ennek az ügynek a megoldásának fogom szentelni. 
Ahhoz, hogy ez sikerüljön, a Képviselő-testület és az 
önkormányzat vezetőinek támogatását kérem.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Köszönöm szépen a bemutatkozást.

Megismételném: 1995. április 3-án (hétfőn) 14.30 órakor 
ismét találkozunk, s folytatjuk a ma félbehagyott anyagod 
megtárgyalását.

Ezzel mai ülésünket 21.30 órakor bezárom.


